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Vraag Antwoord

Bij de uitwerking van het actieplan wordt onder punt 4 aangegeven dat ‘dit wordt 
aangepakt indien noodzakelijk’. Wat is er de afgelopen twee jaar wel gebeurd op 
dit punt?

Afgelopen jaren is heeft de regisseur het stimuleren van de detailhandel steeds als 
uitgangspunt gehad voor zijn werkzaamheden en acties. Tot nu toe geeft dat geen 
aanleiding of aanknopingspunt om andere hulpbronnen aan te boren.

Wanneer acht u de tijd rijp om de parkeer- en verkeersstudie voor de Dorpsstraat 
te laten plaatsvinden? (zie ook punt 6 actieplan).

Nu de plannen voor Kostverloren concreet zijn willen wij een evaluatie voor de 
verkeerscirculatie aan de kant van de Dorpsstraat laten uitvoeren, zodra hier een 
geschikt en beschikbaar bureau voor gevonden is. 

Actieplan punt 7: De wens voor het optimaliseren van (parkeer)verwijzingen is er al
lang. Is er al iets aan te geven over de voorstellen en wanneer deze gerealiseerd 
zouden kunnen worden?

De regisseur heeft samen met de DES de wensen opgehaald en dat is besproken met 
provincie (voor de aanpassingen vanaf de provinciale weg) en onze ambtenaar 
mobiliteit. Er moet nu een uitwerking plaats vinden met acties en kosten, daarna kan 
bepaald worden wanneer het uitgevoerd wordt. Omdat deze actie al lang loopt, is 
onze wens dat dit in 2024 gerealiseerd wordt.

Actieplan punt 8 (Inrichtingsplan): Gezien de resterende budgetten zou hier 
mogelijk wel budget voor vrij kunnen worden gemaakt. In hoeverre kan de prioriteit
hiervoor worden verhoogd en zouden stappen kunnen worden gezet?

Wij zien het vergroenen en aanpassen van de entrees als een acties die uitgevoerd 
kan worden als duidelijk is wat op lange termijn de entree zal zijn. Zo zal eerst 
duidelijk moeten worden of er wel/geen aanpassingen rond het Cultuurhuis komen en 
wat de toekomst van ’t Schilt/Voorstraat wordt. Het is een investering die kan 
bijdragen aan een verbetering van het aanzien van het centrum, maar er zijn andere 
aanpassingen van de openbare ruimte die belangrijker zijn voor een Vitaal centrum. 

Voor hoeveel uur (gemiddeld) per week is het de bedoeling dat de regisseur wordt 
ingezet in 2024?

Uitgegaan wordt van 4 tot 8 uur per week. 


